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In 2014 is een groep volwassenen met autisme gestart met KlasseWonen. Doel is de realisatie 
van woonprojecten speciaal voor mensen met autisme. Belangrijke uitgangspunten zijn: 
* wonen met gelijkgestemden * in zelfstandige huurwoningen * los van een zorgorganisatie 
* met extra aandacht voor onder andere geluidsisolatie. In deze nieuwsbrief informeren we 
belangstellenden over de stand van zaken en het reilen en zeilen bij KlasseWonen. 

 
De bouw is gestart! 
 

Vorig jaar was het nog een wens, nu is het werkelijkheid: er wordt volop gewerkt aan de twaalf woningen 
voor KlasseWonen in de Arnhemse wijk Schuytgraaf. Stichting Volkshuisvesting Arnhem is de 
opdrachtgever voor de bouw. Zij gaat de woningen, zodra ze gereed zijn, verhuren aan leden van 
KlasseWonen. Deze nieuwsbrief gaat helemaal over dit bijzondere woonproject. En omdat beelden vaak 
meer zeggen dan woorden, beginnen we met enkele foto’s van de bouw. 
 
 

 



 

Feestelijk bezoek aan de bouwplaats 
 

Om de start van de bouw te vieren, organiseerde Stichting 
Volkshuisvesting Arnhem op 26 april jl. een feestje. De 
toekomstige bewoners brachten, vergezeld door familie, 
vrienden en de vier begeleiders van KlasseWonen, een 
bezoek aan de bouwplaats. Ook vertegenwoordigers van de 
gemeente Arnhem en de provincie Gelderland waren 
uitgenodigd. Liesbeth van Asten, directeur van Stichting 
Volkshuisvesting Arnhem en Peter Kerris, gedeputeerde van 
de provincie Gelderland, hielden elk een mooie toespraak.  
 
Daarna was onze voorzitter Erik Jan aan de beurt. Hij 
memoreerde de ruim negen jaar die KlasseWonen nu bezig is 
om haar droom te verwezenlijken: prikkelarm wonen voor 
mensen met autisme in het bijzijn van gelijkgestemden. Ook 
bedankte hij Volkshuisvesting, de provincie, de gemeente en 
aannemer Groenhart voor hun steun en het harde werken 
om dit project mogelijk te maken. 
 
Na de toespraakjes knipte Erik Jan het lint door bij zijn 
toekomstige woning en mocht iedereen de bouwplaats 
bezoeken. Met naambordjes was aangegeven wie waar komt 
te wonen. Dat maakte het voor de toekomstige bewoners nog 
tastbaarder en extra bijzonder. Het feestje werd afgesloten 
met een gezellig samenzijn en een drankje bij FortVier.  

 
Ervaring bezoek bouwplaats op 26 april, door Rolf 
 

Op 26 april ga ik samen met mijn moeder naar de bouwplaats van het project KlasseWonen-Schuytgraaf. 
Gelijk bij aankomst valt mij de fijne ontspannen sfeer op. Er zijn al meerdere leden van KlasseWonen 
aanwezig, van wie de meesten ook familieleden of een vriend of vriendin hebben meegebracht. Het is 
leuk om te zien dat twee leden van KlasseWonen-Koningsdaal ook aanwezig zijn. Het is ook mooi dat er 
allerlei gasten aanwezig zijn van de organisaties die geholpen hebben om dit project te realiseren. Maar 
de belangrijkste mensen voor mij die hier ook zijn, zijn onze begeleiders: van het eerste uur zijn dat 
Beatrijs Oerlemans en Daaf de Kok, later zijn daar ook Frans Westdorp en Peter Brouwer bij gekomen. 
Zonder hun belangeloze inzet gedurende zoveel jaren, waarbij zij, ondanks best wel wat tegenslagen, 
nooit hebben opgegeven, zouden wij nu niet in dit prachtige project kunnen gaan wonen. 
 
Na de toespraakjes neemt Frans Herbrink, contactpersoon voor KlasseWonen bij Volkshuisvesting, het 
woord en zegt dat we allemaal een kijkje kunnen nemen in en rondom de woningen (in aanbouw). Bij 
iedere woning is door Volkshuisvesting een bordje geplaatst met de naam van de toekomstige bewoner. 
Wat een leuk en origineel idee dat zeer wordt gewaardeerd. Het bordje mag mee naar huis en dit zal ik, 

als aandenken aan deze mooie bijeenkomst en fijne middag, een mooie plek geven in mijn woning😉. 
 
Ik moet zeggen, het voelde wel wat onwennig en bijna surrealistisch aan, om na al die jaren letterlijk op 
de fundering te staan van mijn toekomstige woning. Ik, en ik denk ook veel anderen, hebben in de loop 
der jaren toch heel wat teleurstellingen moeten incasseren en met onzekerheden moeten zien om te 
gaan. Dit maakte het niet altijd makkelijk om met positieve energie betrokken te blijven bij KlasseWonen 
en haar doelstellingen. Ook in de aanloop naar de realisering het project KlasseWonen-Schuytgraaf is er 
nog flink wat vertraging geweest. Maar goed, gelukkig hebben onze begeleiders nooit opgegeven en 
ben ik omringd door een fijne groep van toekomstige medebewoners, die er samen met elkaar het beste 
van willen maken. Dit heeft mij wel het vertrouwen gegeven dat het uiteindelijk alsnog goed zou komen.  
 



 

 
 
 
Tijdens mijn rondwandeling over het bouwterrein heb ik onder andere nog even met Liesbeth van Asten, 
directeur van Volkshuisvesting, gesproken. Leuk om een bekend gezicht tegen te komen. Een aantal 
jaren geleden heb ik namelijk al eens samen met onze begeleider Frans een gesprek met haar gevoerd 
op het kantoor van Volkshuisvesting, met de vraag of Volkshuisvesting wellicht woonruimte voor ons 
ter beschikking zou willen stellen. En nu blijkt dat toch werkelijkheid te worden … 
 
Vervolgens zijn we met het bijna voltallige gezelschap naar restaurant FortVier gegaan. Hier hebben we, 
na een mooie toespraak van Daaf, nog even kunnen nagenieten van deze bijzondere middag en van een 
lekker hapje en drankje. Ook heb ik met verschillende mensen kunnen praten over het project en hoe 
het er straks aan toe zal gaan als we er eenmaal wonen. Van Esther, bewoner van Koningsdaal, horen 
wij hoe zij toentertijd geleidelijk aan heeft moeten wennen aan haar nieuwe woning. En dat het geruime 
tijd heeft geduurd, voordat haar huis ook echt haar thuis werd. Voor mij, en misschien ook anderen, 
een geruststellende gedachte om te weten dat een proces als dit best lastig kan zijn.  
 
Na deze mooie en geslaagde middag, zijn mijn moeder en ik met een fijn gevoel weer naar huis gegaan. 
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